

The French text follows

Temporary Help Services Requirement

This requirement is for: **Immigration, Refugees and Citizenship Canada**

This requirement is open only to those supply arrangement holders under EN578-172870 who qualified under the following streams and categories:

13: Policy and Advisory Services, category 13.11: Strategist (Senior).

The following SA Holders have been invited to submit a proposal:

1. Cache Computer Consulting Corp.
2. CGI Information Systems and Management Consultants Inc.
3. Deloitte Inc.
4. DLS Technology Corporation
5. Donna Cona Inc
6. Ernst & Young LLP
7. KPMG LLP
8. Le Groupe Conseil Bronson Consulting Group
9. Makwa Resourcing Inc. and Koroc Consulting Inc. in JOINT VENTURE
10. Mindwire Systems Ltd.
11. OLAV CONSULTING CORP., MOSHWA ABORIGINAL INFORMATION TECHNOLOGY CORPORATION, IN JOINT VENTURE
12. Pleiad Canada Inc.
13. Protak Consulting Group Inc.
14. TDV Global inc.
15. Veritaaq Technology House Inc.

Description of the Requirement:

Immigration, Refugees and Citizenship Canada has a requirement for Temporary Help Services and has issued a Request for Proposal to suppliers generated from CPSS who are qualified under the streams and categories listed above.

Level of Security Requirement:

Resource(s) Minimum Security Level Required is/are: **Reliability**

Associated Documents:

Request for Proposal (RFP) **CIC-156655**

Proposed period of contract:

The proposed period of contract shall be from **contract award date to June 14th 2024**

Estimated Level of Effort:

The estimated level of effort of the contract will be for **44 weeks**

File Number: CIC-156655

Contracting Authority: Qazi Rasheed

E-Mail: IRCC.BidsReceiving-Receptiondessaoumissions.IRCC@cic.gc.ca

The Temporary Help Services (THS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a "Qualified SA Holder", please contact tpsgc.pasat-apths.pwgsc@tpsgc-pwgsc.gc.ca

Besoin en services d'aide temporaire

La présente exigence est pour : **Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada**

Cette exigence est seulement réservée aux détenteurs d'arrangement en matière d'approvisionnement numéro EN578-172870 qualifiés sous les volets et catégories suivants:

13 : Politique et services consultatifs, catégorie 13 .11 : Stratège (Principal).

Les détenteurs suivants d'arrangement en matière d'approvisionnement ont été invités à soumettre une proposition :

1. Cache Computer Consulting Corp.
2. CGI Information Systems and Management Consultants Inc.
3. Deloitte Inc.
4. DLS Technology Corporation
5. Donna Cona Inc
6. Ernst & Young LLP
7. KPMG LLP
8. Le Groupe Conseil Bronson Consulting Group
9. Makwa Resourcing Inc. and Koroc Consulting Inc. in JOINT VENTURE
10. Mindwire Systems Ltd.
11. OLAV CONSULTING CORP., MOSHWA ABORIGINAL INFORMATION TECHNOLOGY CORPORATION, IN JOINT VENTURE
12. Pleiad Canada Inc.
13. Protak Consulting Group Inc.
14. TDV Global inc.
15. Veritaaq Technology House Inc.

Description de l'exigence :

Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada a besoin des services d'aide temporaire et a émis une demande de proposition aux fournisseurs générés par le SSPC et qualifiés sous les volets et catégories listés ci-haut.

Niveau de sécurité requis :

Niveau de sécurité minimum requis pour la ou les ressource(s): Fiabilité

Documents associés :

Demande de proposition (DDP) **CIC-156655**

Durée proposée pour le contrat :

La durée proposée du contrat sera du : **Date d'attribution du contrat au 14 juin 2024**

Niveau d'effort estimé :

Le niveau d'effort estimé du contrat sera de : **44 semaines**

Numéro de dossier : CIC-156655

Autorité contractante : Qazi Rasheed

Courriel : IRCC.BidsReceiving-Receptiondessoumissions.IRCC@cic.gc.ca

La méthode d'approvisionnement des services d'aide temporaire est sujet à des rafraîchissements trimestriels. Si vous désirez savoir comment devenir un « titulaire d'arrangement en matière d'approvisionnement qualifié », veuillez communiquer avec : tpsgc.pasat-apths.pwgsc@tpsgc-pwgsc.gc.ca